
Festmøte
17. mai
17. mai 2021 kl. 18.00

Dagsorden
1. Møtet er satt
2. Stars and stribes ved Strindens Promenade

Orchester
3. Styreprotokoll

Styret har ikke noe å melde fra uken som var.

4. Åpen talerstol
4.1 Idar Lind: Vil fortelle om en 2 års tradisjon. Det er nemlig at punktet
“åpen talerstol” før het “Politisk femminutt”

5. Kunstnerisk innslag ved Studentersamfundet Symfoniorkester
6. Kunstnerisk innslag ved Trondhjems Studentersangforening
7. Allsang: “Ja vi elsker”
8. Festtale ved Idar Lind
9. Kunstnerisk innslag ved SiT
10. ISFiT informerer
11. Pause
12.Kunstnerisk innslag ved Snaustrinda Spelemannslag
13.Utdeling av livsvarige- og æresmedlemskap
14.Allsang: “Nu klinger” med Strindens Promenade Orchester
15.Maktovertakelse
16.Kunstnerisk innslag ved Knauskoret
17.Eventuelt

17.1 Eirik Sande: Gratulerer til Fredrik og det nye styret. Vil minne om
at det er Storsalen som har den høyeste makt. Gir en takk til Karen sitt



styret og alt de har fått til. Gratulerer til livsvarige og æresmedlemmer.
Gratulerer med dagen.

17.2 Edgar Tandberg: Imponert over Karen sitt styre og alt de har fått
til, selv med pandemi og alt. Er tidenes styre.

17.3 Sveinung Heide Vaskinn: Karen har hatt et fenomenalt år med sitt
styre. Vært gøy å følge med på. Fredrik har store sko å fylle, men det
klarer han fint. Gratulerer til livsvarige og æresmedlemmer, spesielt
Anne Borg og Jarl.

17.4 Agnete Djubvik: Vil takke styret som nå går av. Det er vanskelig
når man velger inn en ny leder å vite om det er en person som faktisk
kommer til å gjøre jobben, men det har virkelig Karen gjort. Karen har
jobbet så hardt med nybygg, det har vært en glede å jobbe med deg.

17.5 Elsie Tandberg: Er kjæresten til Fredrik: Gratulerer til det
påtroppende styret. Det avtroppende har vært fantastiske. Godt valg av
nytt styre. Gratulerer med dagen.

17.6 Elise Ramsfjell: Gratulerer til avtroppende styre. Gratulerer til
Fredrik og Hilde og resten av styret. Håper dere nye får et år med
mindre pandemi.

17.7 Frida Jerve: Godt å være i storsalen med publikum på 17. mai.
Stolt av det gamle og nye styret, og spesielt de fra KU.

17.8: Nina Salvesen: En veldig emosjonell dag. Blir mye tårer, men mye
gledestårer. På vegne av avtroppende, gratulerer til påtroppende.

17.9: Dag Herrem: Gratulerer til Fredrik. Det nye styret får nok et
hyggeligere år neste år. Vil snakke om 10. mars 2020 en merkedag.
Både ledervalg og dagen FS bestemte at det skulle være det siste
fysiske møtet. Karen fikk en stor motbakke i starten av vervet, med
korona og taket som falt ned. Klarte veldig mye. Nybygg-finansiering
med først 85 mill og snart 10 mill til. Veldig imponerende og det kan
Karen ta æren for selv. Har klart å holde driften åpen. Karen er et av de
største talentene Storsalen har sett. Tusen takk Karen,

17.10: Eirik Sande: Vil på vegne av Hammarlauget gratulere styrene.
Gratulerer til Fredrik og Karen og lykke til.

17.11 Gabriel Qvigstad: Karen har fått det til veldig bra, har store
forhåpninger til Fredrik.

18.Kritikk av møtet



18.1 Eirik Sande: Ikke bra med plastglass! Burde vært glass-glass.

19.Møtet er hevet


